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SLOVENSKÝ RYBÁRSKY ZVÄZ 

MIESTNA ORGANIZÁCIA DOLNÝ KUBÍN 

ZÁPISNICA č. 3/25 

zo zasadnutia výboru MO SRZ Dolný Kubín konaného v Rybárskom dome dňa 05.05.2025 

Obrancov mieru 1781/1 026 01 Dolný Kubín 

 

Prítomní : Andrej Benka, Ing. Marek Mäsiar, Mgr. Martin Bartoš, Róbert Milan, Martin 

Bachleda, Martin Hubinák, Ján Flajs. 

 

Za KK:  Ing. Martin Lakoštík,  

 

Program :  

1. Kontrola plnenia úloh 

2. Organizačné otázky – informácie 

3. Plán násad-uskutočnené násady 

4. Plán brigád-uskutočnené brigády 

5. Rôzne 

 

Priebeh zasadnutia : 

 

Zasadnutie výboru otvoril predseda MO SRZ p. Andrej Benka, ktorý privítal 

prítomných členov výboru. Konštatoval, že výbor je uznášaniaschopný. Program bol 

jednohlasne prítomnými odsúhlasený bez pripomienok.  

 

Bod 1 : Kontrola plnenia úloh 

 

Trvajúce úlohy : 9/22 – výkup pozemkov, - trvalá 21/22 – registratúrny poriadok, uloženie 

a skartácia dokumentov, 1/24 zosúladiť schválené miery rýb počas predošlých ČS a do 

septembra 2025 odoslať žiadosť na radu SRZ ohľadom prerevírovania a zvýšenia mier rýb na 

revíroch v našej MO, 3/24 Evidencia náradia a prostriedkov, ktoré sa používajú na brigády a 

rybárske preteky, 3/25 Inventarizácia majetku vo vlastníctve našej MO, 4/25 Oslava 100 rokov  

našej Miestnej Organizácie. 

 

Nesplnené : 

 

Bod 2 : Organizačné otázky – informácie 

 

Tajomník predložil na prejednanie: 

 

- Informoval výbor o doručenej pošte za mesiace marec/apríl. 

- Predložil výboru žiadosti o prerušení členstva od: Marco Bella, Filip Florián Šebo, Jozef 

Bočkaj.  

Za: 7   Proti: 0      Zdržal sa: 0 

- Predložil výboru žiadosti o prestup členstva od: Anna Šindlerová a Pavol Pazúrik. 

     Za: 7   Proti: 0      Zdržal sa: 0  

- Oznámil výboru súhlas Mesta Dolný Kubín s umiestnením zariadenia na meranie výšky 

hladiny vody s magnetickým prichytením na kovovú konštrukciu lavice Záskalí-Nábrežie 

Oravy(ČSAD dolný Kubín) v Dolnom Kubíne.  
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- Informoval o súhlase OÚDK vo veci: ČOV Krivá-povolenie na vypúšťanie odpadových vôd 

do povrchových vôd nad rámec limitných hodnôt znečistenia, stavebníkom je OVS, a.s.. 

Povolenie platí od 05.05.2025-26.05.2025. 

 

Bod 3 : Plán násad-uskutočnené násady 

 

Hospodár: 

- Informoval o uskutočnených násadách rýb v našich revíroch. Jarné zarybnenie revírov 

Štrkovisko Párnica a OR. Istebné Kaprom K1-600 kg, Kaprom K2-3219 kg, Kaprom K3- 

1000 kg, Štuka- 210 kg. Do rieky Orava boli nasadené pstruhy potočné PP2-210 kg 

a hlavátky podunajskej v počte 2000ks vo veku 1 roka.  Do Zázrivky sa nasadilo v spolupráci 

so starostom obce Zázrivá 197 kg PP2. Násady PP1 do pstruhových revírov našej MO boli 

taktiež uskutočnené. S nasádzaním rýb do našich revírov sa bude naďalej pokračovať.  

 

 

Bod 4.  Plán brigád-uskutočnené brigády 

 

Vedúci odboru práce s mládežou a big. činnosti : 

 

- Informoval o uskutočnených brigádach v mesiacoch marec a apríl. V pláne je čistenie 

brehov na OR Istebné a čistenie brehov pri rieke Orava.  

 

Bod 5. Rôzne  

 

Predseda KK: 

 

- Pripomenul výboru zosúladiť jednotlivé zvýšené miery rýb, ktoré sa schválili na predošlých 

členských schôdzach a zasadnutiach výboru. Pripraviť žiadosti , kt. sa odošlú na Radu SRZ.  

- Navrhol osloviť vlastníka MVE na Jasenovskom potoku (pri Florinovom dome), 

o dobrovoľný príspevok na zarybnenie. 

Za: 7   Proti: 0      Zdržal sa: 0 

 

Hospodár: 

 

- Informoval o zlovení Beňovolehotského potoka elektrickým agregátom, z dôvodu 

stavebných prác, kt. sa uskutočnia v nasledujúcich týždňoch. Zlovené ryby boli 

premiestnené na spodný úsek revíru. 

- Informoval o darovaní 500kg krmiva, určeného do revíru ChaP od p. Demetera. 

 

Vedúci odboru práce s mládežou a big. Činnosti: 

 

- Informoval výbor o priebehu prvomájových detských  pretekov, kt. sa uskutočnili na revíry 

3-4170-1 na jazere č. 1.  

 

Vedúci odboru čistoty vôd: 

 

- Informoval sa ohľadom násad Pstruha dúhového do revíru 3-2710-6. Predseda reagoval-

MŽP vydalo zoznam revírov Slovenska, kde sa môže nasádzať pstruh dúhový. Orava č.1 

medzi týmito revírmi nebola, t.z., že do revíru 3-2710-6 sa Pstruh dúhový zatiaľ vysádzať 

nemôže. 
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- Informoval sa o financovaní násad hlavátky podunajskej. Odpovedal hospodár-Hlavátka sa 

financuje výlučne z peňazí za predané hlavátkové povolenky. V predchádzajúcich rokoch 

neboli úplne splnené plány násad hlavátky do Oravy č.1 z dôvodu nedostatku násad na trhu. 

Preto sa peniaze z predaja hlavátkových povoleniek prenášali do ďalších rokov. Pre rok 2025 

je k dispozícii 6500 eur na násadu hlavátky do revíru Orava č.1.  

 

Výbor schvaľuje : 

 

- Žiadosti o prerušení členstva od Marco Bella, Filip Florián Šebo, Jozef Bočkaj.  

- Žiadosti o prestup členstva od: Anna Šindlerová a Pavol Pazúrik. 

- Osloviť vlastníka MVE na Jasenovskom potoku (pri Florinovom dome), o dobrovoľný 

príspevok na zarybnenie. 

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda MO SRZ Dolný Kubín poďakoval prítomným 

za účasť a zasadnutie výboru ukončil. 

 

Zapísal a za správnosť zápisu zodpovedá tajomník MO Ing. Marek Mäsiar.  

 

Overil: p. Ján Flajs 

 

 

 

X
Ing. Marek Mäsiar

Tajomník MO SRZ Dolný Kubín

                        

X
Andrej Benka

Predseda MO SRZ Dolný Kubín

 


